



尊尚

內容包括

制動系統

轉向系統

電器系統

傳動系統

懸掛系統

服務	券優惠

服務券優惠

	類別	
	1,500c.c. 以下	
	1,500c.c 2,500c.c.	
2,500c.c 3,500c.c.		
3,500c.c. 以上		

1 套 (HK\$)
1,680
1,980
2,280
2,580

95折

2套

9折

3 套或以上

專屬禮遇

以優惠價升級至 Shell Helix Ultra SP 全合成機油 0W-20 / 全合成機油 5W-40 / AVL 全合成機油 5W-30:

類別	1,500c.c. 以下	1,500c.c 2,500c.c.	2,500c.c 3,500c.c.	3,500c.c. 以上
優惠價 (HK\$)	450	540	630	720

*或使用同等等級的全合成機油

- 詳細檢查報告
- 個月服務承諾
- 廂臭氧抗菌服務(購買2套或以上服務券)
- 1次免費拖車服務(購買3套或以上服務券)

條款及細則

- 1. 此服務只包括有關服務項目的人工、指定之零件及物料費用
- 此服務不可兌換現金
 2 套服務券有效期為購買日期起 12 個月,3 套服務券有效期為購買日期起 18 個月,4 套或以上服務券有效期為購買日期起 24 個月
- 免費拖車服務:
 - 此服 務只適用送往最就近之捷信汽車維修站(九龍灣旗艦店)
 - ii. 拖車服務亦只適用於香港境內(限制區/禁區/封閉道路除外) iii. 拖車服務相關之停車場費用,托輪等費用及附加費用將另行收費
 - iv. 此拖車服務的有效期限與服務計劃相同(參考條款及細則第 3 項),而未享用的拖車服務於服務計劃完結後一併作廢而不作任何
 - v. 拖車服務不適用於爆胎情況
- 5. 免費車廂臭氧抗菌服務的有效期限與服務計劃相同(參考條款及細則第3項),而未享用的車廂臭氧抗菌服務計劃完結後一併作廢而不作任何補償
- 每次服務需另繳廢物處置費 價格如有更改,恕不另行通知 如有任何爭議,捷信汽車維修站保留最終決議權



WhatsApp 預約





Total Solution

A comprehensive inspection includes: —

Braking Svstem

Steering System

Electrical System

Transmission System

Suspension System

Special Discount for Service Coupons

Special Discount for Service Coupons

	Category	
	1,500c.c. below	
	1,500c.c 2,500c.c.	
	2,500c.c 3,500c.c.	
3,500c.c. above		

1 set (HK\$)
1,680
1,980
2,280
2,580
/

5%off

2 sets

10%off

3 sets or above

Privileges

Upgrade to Shell Helix Ultra SP Fully Synthetic Engine Oil 0W-20 / 5W-40 / 5W-30 at a **SPECIAL PRICE**:

Category	1,500c.c. below	1,500c.c 2,500c.c.	2,500c.c 3,500c.c.	3,500c.c. above
Special Price (HK\$)	450	540	630	720

*Or use a fully synthetic oil of the same grade

- **Comprehensive inspection report**
- 1-month workmanship guarantee
- Free ozone treatment (Purchase 2 sets of coupon)
- Free towing service x 1 (Purchase 3 sets of coupon)

- Service includes the labour charges, specified parts and materials
- Service is non-refundable
- Two sets are valid for 12 months from the purchase date; three sets are valid for 18 months and four or more sets are valid for 24 months
- For the free towing service
 - It is only applicable to the nearest MOTORMECH Kowloon Bay Flagship Centre
 - ii. It is only applicable within Hong Kong territory (exclusion of restricted zone / prohibited zone / closed road) iii. Related extra fee such as car park, dolly and any additional charges will be charged separately
 - iv. The validity of this towing service will be identical to the validity of the package (please refer to point 3 of terms and conditions), un-redeemed towing service will be voided upon the completion of package with no refund will be arrange
 - v. The free towing service is not applicable to flat tyre conditions
- The validity of the free ozone service will be identical to the validity of the package (please refer to point 3 of terms and conditions)
- A waste disposal fee will be charged for each time of service
- The price is subject to change without prior notice In case of any disputes, MOTORMECH reserves the right to make the final decision



WhatsApp Reservation